
●This product is designed for use as an indoor cat litter pan.
Do not use this product for anything other than its intended use.

●Do not move this product with a cat inside.
●When moving this product, lift the Main Unit with both hands.

Lifting by Top Frame may cause it to fall, resulting in accidents
or damage.

●Do not handle it roughly, such as dropping it or hitting it.
It may cause an accident or damage.

●Make sure the Lock of the Top Frame is firmly engaged in the
Main Unit.

Use a mild detergent and water to clean. After washing, wipe the water off and place it in a shaded area for air dry to prevent discoloration.

Cats are very clean animals that dislike dirty places.
Please make sure to keep it clean all the time.

Main Unit

Lock

Top Frame

Scoop
Guide Line for Cat Litter
（Edge of Top Frame）

Entrance Height is 
3.1"

The Entrance Height is adjustable to 2 levels ( 3.1" & 5.9" ) as your cat grows. The entrance Height can be lowered for kittens 
and raised as it grows larger.

Set the Entrance Height according to your cat size. The Entrance Height is adjusted by replacing the Top Frame.

2.

1.

①Remove the Top Frame from Main Unit.
Lift the Top Frame by Locks on both sides while expanding
them outwards.

＜Adjustment of Entrance Height＞

3.
4.

Use commercially available cat litter (clumping cat litter) up to the edge of the Top Frame on the inside of the Main Unit.
※For the use and disposal of cat litter, please follow the instruction manual of the cat litter.

The Scoop can be inserted into the hole on the Top Frame.

When replacing the entire cat litter, remove the Top Frame first.

②Flip the Top Frame horizontally and insert it into the Main Unit.
Make sure the Lock of the Top Frame is firmly engaged.

●Please note that product specifications and design may change without prior
notice for the purpose ofthe quality improvement.

●Should you notice anything regarding the quality of this product, please contact
us using the information below.

Lock

Entrance Height is 5.9"

Scoop can be stored 
either inside or outside 
of the Top Frame

Instruction Manual 60038

Thank you for choosing Richell's Product. Please read this Instruction Manual carefully before use, and use the product properly. 
Please also keep this manual intact and in a convenient location for all to see and read. If you give this product to someone else, 
please also give this Instruction Manual to the new owner.

Important!

Caution

Designed by:
Richell Corporation, Japan
Distributed by:
Richell USA, Inc.
Grand Prairie, Texas 75050 
Phone (972) 641-9795    Fax (972) 641-8495 
Visit us at www.richellusa.com
MADE IN JAPAN

Dimensions

UPC

Main Unit / Top Frame / Scoop : Polypropylene

up to 17.6 lbs.

18.9"W x 11.6"D x 6.9"H

803840 600382 / 803840 600399

Materials

Appropriate Cat Weight



2404

Mode d'emploi

●Le produit est conçu pour être utilisé en tant que matelas de
petit coin intérieur seulement pour chat. Ne pas utiliser ce
produit pour autre chose que sa destination.

●Ne pas déplacer ce produit lorsqu'un chat s'y trouve.
●Lors du déplacement de ce produit, soulever l'unité principale

des deux mains. Tout levage par le cadre supérieur peut
l'amener à chuter en entraînant des accidents ou des dommages.

●Ne le manipulez pas brutalement, comme le laisser tomber ou le
heurter. Cela peut causer un accident ou des dommages.

●Veillez à bien engager le verrou du cadre supérieur dans
l'unité principale.

Utilisez un détergent doux et de l'eau pour la nettoyer. Après nettoyage, essuyez l'eau et placez-le à l'ombre et dans une atmosphère 
sèche pour prévenir la décoloration du produit.

Les chats sont des animaux très propres qui n'aiment pas les lieux sales.
S'assurer de la maintenir toujours propre.

Unité principale

Verrou

Cadre supérieur

PelleRecommandations pour 
litière pour chats
（Bord de cadre supérieur）

La hauteur d'entrée 
vaut 8 cm (3.1")

La hauteur d'entrée est réglable à 2 niveaux 8 cm et 15 cm ( 3.1" et 5.9" ) selon le stade de croissance de votre chat. La hauteur 
d'entrée peut être abaissée pour des chatons et élevée quand ils deviennent adultes.

Réglez la hauteur d'entrée selon la taille de votre chat. La hauteur d'entrée est réglée par remplacement du cadre supérieur.

2.

1.

①Ôter le cadre supérieur de l'unité principale.
Soulever le cadre supérieur par les verrous situés de part et
d'autre tout en les étirant vers l'extérieur.

＜Réglage de la hauteur d'entrée＞

3.
4.

Utilisez de la litière pour chats disponible dans le commerce (litière pour chat à agrégation) jusqu'au bord du cadre supérieur 
à l'intérieur de l'unité principale.
※Pour l'emploi et la mise au rebut de litière pour chat, veuillez suivre le manuel d'instruction de la litière pour chats.

La pelle peut être introduit dans le trou du cadre supérieur.

Lors du remplacement complet de la litière pour chat, ôtez d'abord le cadre supérieur.

②Basculez le cadre supérieur horizontalement et insérez-le
dans l'unité principale.
Veillez à bien engager le verrou du cadre supérieur.

●Merci de noter que les spécifications du produit et sa conception peuvent changer sans
préavis dans le but d’améliorer la qualité.

●Si vous deviez remarquer quoique ce soit concernant la qualité de ce produit, merci de
nous contacter aux adresses ci-dessous.

Verrou

Hauteur d'entrée 15 cm (5.9")

La pelle peut être 
conservée à l'intérieur 
ou à l'extérieur du 
cadre supérieur

Merci d'avoir choisi le produit Richell. Il faut lire attentivement ce Mode d'emploi avant toute utilisation. Ce produit ne doit être 
utilisé que pour son usage défini. Il est recommandé de conserver ce Mode d'emploi pour vous y reporter ultérieurement. Si 
vous donnez ce produit à quelqu'un d'autre, merci de lui remettre également ce Mode d'emploi.

Dimensions

UPC

Unité principale / Cadre supérieur / Pelle : Polypropylène

Jusqu'à 8 kg (17.6 lbs.)

Largeur 48 cm x profondeur 29.5 cm x hauteur 17.5 cm (18.9"W x 11.6"D x 6.9"H) 

803840 600382 / 803840 600399

Matériaux

Convient pour un chat

Important!

Attention

Distribué par:
Richell USA, Inc.
Grand Prairie, Texas 75050 États-Unis d'Amérique 
Phone: (972) 641-9795   Fax: (972) 641-8495
Visitez notre site www.richellusa.com
FABRIQUÉ AU JAPON

Conçu par:
Richell Corporation, Japon
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